
KESKUSTELUMUISTIO 

Aika:  7.1.2025 klo 15.00-17.00 

Paikka: Viirikukko, kokoushuone 121.2 

Paikalla: Mika Lampola, kunnanhallituksen puheenjohtaja 

 Päivi Rahkonen, kunnanjohtaja 

 

1. Vuoden 2024 työohjelman toteutuminen 

 

Käytiin läpi kunnanhallituksen 22.1.2024 hyväksymän kunnanjohtajan vuoden 2024 

työohjelman toteutuminen: 

Vuoden 2024 työohjelma ja siihen liittyvät kunnanjohtajan kommentit: 

- Strategiset hankkeet  
o strategiset hankkeet on pääosin saatettu loppuun ja keskeneräisten osalta ne saatetaan 

loppuun kevään 2025 aikana. Hollola-talo-hanke on päätetty eikä tavoite toteudu. Kunnan 
toimitilatarpeet kuitenkin edellyttävät ratkaisua asiassa.   

o Yritysnyrkin perustaminen ja yritystonttien myynti/varaustilanne 
 

- Keskusta-alueen kehittämisen edistäminen 
o Nykyinen markkinatilanne ja kahdeksan eri rakennusyhtiön johdon kanssa käydyt 

loppuvuoden keskustelut osoittavat, että rakentamisen kriisi ja siihen liittyvä varovaisuus 
jatkuu. Asuntorahastojen jäädytys todentaa valtakunnallisen tilanteen. Kunnan 
vaikutusmahdollisuudet tähän ovat vähäiset. Keskusteluja kuitenkin jatketaan. 
 

- Nostava kehittämisen edistäminen/Kiertotalousalueen edistäminen 
-  

o OYK käynnistetty, ohjausryhmä perustettu 
o Hanke käynnistynyt (Green Logistic and Tecnology Park) 

 
- Kuntatalouden tasapaino 

o Vuoden 2024 tp ja vuoden 2025 talousarvio ylijäämäinen 
 

- TE-24 uudistuksen valmistelu ja täytäntöönpano 
o Valmisteluun liittyneet toimenpiteet, kj-ohjausryhmän kokoukset ja puheenjohtajuus 
o Oman työllisyystoiminnan uudelleenjärjestely 

 
- Henkilöstön saatavuuden varmistaminen 

o Henkilöstön työhyvinvointi säilynyt hyvällä tasolla, työterveyshuollon kilpailutus ja 
sopimuksen uudistaminen 
 

- Valmiuden kehittäminen 
o strategisen valmiussuunnitelman täytäntöönpano, valmiusharjoitus (Häme-24), 

valmiussuunnitelmien päivittäminen 
 

2. Kunnanhallituksen antama arviointi 

 

Hollolan kunnanhallituksen itsearviointi-  ja kunnanjohtajan palautearviointi-kysely (anonyymi) 
on lähetetty kunnanhallituksen jäsenille ja valtuuston puheenjohtajistolle sekä valiokuntien 
puheenjohtajille joulukuussa.  Määräaikaan mennessä vastauksia saapui 12 kpl. 



 
 
 
Käytiin läpi annettu palaute. 

 
 

3. Vuoden 2025 työohjelma 
 
Todettiin, että vuoden 2025 työohjelman painopisteet perustuvat strategisten ohjelmien 
loppuunsaattamiseen, uuden valtuustokauden aloitukseen, uuden kuntastrategian sekä 
strategisten hankkeiden valmisteluun, yritys- ja elinvoimatyön rakenteen ja mallin 
jatkokehittämiseen vaikuttavuuden lisäämiseksi, Hollola-talon totuttamiskelpoisen toteutusmallin 
löytämiseen sekä yritys- ja elinvoimatyön  jatkokehittämiseen, Nostavan ja kierrätysalueen 
suunnittelun edistämiseen, kuntatalouden tasapainon ylläpitämiseen, TE24 onnistuneeseen 
täytäntöönpanoon sekä hybridiuhkiin varautumiseen, tietoturvan kehittämiseen sekä yleiseen 
varautumiseen. 

 
 
Hollolassa 7. tammikuuta 2025 
 
 
Mika Lampola  Päivi Rahkonen 
Kunnanhallituksen puheenjohtaja Kunnanjohtaja 


